
        

 

 

Protokoll från styrelsemöte 21 maj 2019 kl. 19.00 i Sollefteå. 

Närvarande: Roger Svensson, Ulrika Hübenette, Putte Näslund, Anders Hjorth, Kurt Dahlberg 

Adj. Marie Eriksson samt Hans-Åke Dahlqvist via telefon. 

 

1 Mötet öppnades av ordf. Roger Svensson. 

2 Dagordningen godkändes. 

3 Till sekreterare valdes Kurt Dahlberg och Marie Eriksson. 

4 Föregående protokoll lästes igenom och godkändes.  

 

5 Rapporter. 

 Alpint: Tränarutbildning v15 i Sollefteå genomförd, 19 st. deltagare. LVC-final i 

 Härnösand, positiv feedback, bra placeringar från flera klubbar. USM final, topp tia 

 placering. Latbergstrofén inställd pga. få anmälda. Bra fördelning på tävlingar mellan 

 klubbarna. 

Backe: Ingen rapport. 

  

Längd: LK-möte 13 maj. Enligt nuvarande tävlingsansökningar så är säsongen slut 

under februari månad (några klubbar som inte ansökt i år, mm.) förslag på ändringar 

och utvärdering Folksam och ICA Cup på Skidtinget 8 juni.  

6 Ekonomi: God ekonomi, beslutar att inte ta ut avgift av klubbarna för inköp av dator. 

Bokföring i Hogia/Fortnox kommer att köras parallellt 2019-2020. Pott alpint 2019-

2020, AK återkommer med riktlinjer.  

7 Kansliet: Ersättare 2020, inget svar från AF pga. omorganisation, de återkommer i 

ärendet. Marie uppdaterar mall för kravprofil. Not fg. protokoll: Återkommer om 

användning och kostnader elektronisk signatur. Årsmöte, inga uppvaktningar mer än 

de vanliga stipendierna. 

8 Övriga frågor: VIF/SISU enkät, Roger o Marie svarar.  

9 Nästa möte: 4/9-2019 kl. 19.00 i Sollefteå, bjuder in valberedningen. 

 

10 Ordf. tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20.30. 

  

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

Kurt Dahlberg/ Marie Eriksson  Roger Svensson 


